
 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

П Р О Т О К О Л  

 

25.06.2018                                м. Черкаси                                                   № 22 
        

 
засідання постійної комісії  обласної    

ради з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики 

 

Всього членів комісії  -   8 

На засіданні присутні  -   5 

 

ПРИСУТНІ: 

голова  постійної комісії    – Кравцова Н.О. 

секретар постійної комісії –  Костюченко В.О. 
 

Члени комісії: Братаніч В.А., Коваленко О.А., Нестеренко І.І. 

 

ВІДСУТНІ  члени комісії:  Бойко В.В., Зуєнко В.Л., Лашкул В.Г. 

                        

На засідання запрошені: список запрошених додається (додаток 1) 

 

У роботі комісії взяли участь голова обласної ради Вельбівець 

Олександр Іванович та перший заступник голови обласної ради Тарасенко 

Валентин Петрович.  

 

СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д. запропонувала включити до порядку денного засідання 

постійної комісії наступні питання: 

1. Про внесення змін до рішення  обласної  ради   від   02.03.2018 

№ 21-8/VII «Про план діяльності Черкаської обласної ради з підготовки 

проектів регуляторних актів на 2018 рік». 

2. Про надання КОМУНАЛЬНОМУ ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ 

АКАДЕМІЧНИЙ ОБЛАСНИЙ УКРАЇНСЬКИЙ МУЗИЧНО-



ДРАМАТИЧНИЙ ТЕАТР ІМЕНІ Т.Г. ШЕВЧЕНКА ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» земельної ділянки в постійне користування по 

бул. Шевченка, 234 м. Черкаси. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Підтримати пропозицію Дудник Н.Д. та включити до порядку денного 

засідання постійної комісії вищезазначені питання.  

 

За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ 

 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про внесення змін до рішення  обласної ради від 22.12.2017 

№ 19-22/VII  

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

2. Про звіт за 2017 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки  

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації   
 

3. Про   виконання   рішення   обласної  ради   від  28.12.2011   

№ 11-1/VI «Про програму захисту прав споживачів у Черкаській області на 

2012-2016 роки»  

Шпиця 

Ірина Миколаївна 

- заступник начальника Головного 

управління Держпродспоживслужби у 

Черкаській області 

4. Про  хід  виконання  рішення  обласної  ради  від 22.03.2013 

№ 21-7/VІ «Про програму участі Черкаської області у Національній системі 

опрацювання звернень до органів виконавчої влади»  

Шевчук 

Микола Іванович 

- заступник директора Черкаського 

обласного контактного центру   

5. Про призначення ГОРЯЩЕНКА Ю.В. на посаду начальника 

комунального закладу «Регіональний центр з фізичної культури і спорту 

інвалідів «Інваспорт» Черкаської обласної ради»  

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

6. Про призначення СИВАК Т.Б. на посаду завідувача 

комунального підприємства "Городищенська центральна районна аптека 

№ 86"  

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 



7. Про призначення ГОЛОБОКОЇ Л.А. на посаду директора 

Малостаросільського психоневрологічного інтернату  

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

8. Про призначення ЧЕРЕПЕНКО Л.П. на посаду начальника 

комунального закладу "Черкаський обласний інформаційно-аналітичний 

центр медичної статистики" Черкаської обласної ради  
Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

9. Про надання згоди на передачу з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області цілісних 

майнових комплексів закладів вищої освіти  

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

10. Про надання згоди на передачу з державної власності у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

автомобіля швидкої допомоги  

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
 

11. Про затвердження техніко-економічного обґрунтування 

доцільності передачі цілісного майнового комплексу Державного 

навчального закладу "Буцький політехнічний професійний ліцей" з 

державної власності до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

12. Про передачу майна комунальної власності  

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
 

13. Про внесення змін до рішення обласної  ради від 09.06.2017 

№ 15-2/VІІ «Про прийняття майна у комунальну власність»  

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

14. Про надання дозволу комунальному підприємству «Управління 

по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності» на 

передачу в оренду майна  



Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

15. Про надання дозволу КВНЗ «Корсунь-Шевченківський 

педагогічний коледж ім. Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради» на 

передачу в оренду майна  

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

16. Про списання майна комунальної власності  

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

17. Про внесення  змін  до рішення обласної ради  від 30.06.2016 

№ 5-50/VIІ «Про затвердження граничних сум витрат, що здійснюються за 

рахунок коштів обласного бюджету»  

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

18. Про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення  (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості)  
Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

19. Про надання згоди на поділи земельних ділянок  
Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

20. Про припинення права постійного користування земельною 

ділянкою та передачу її до земель запасу 
Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

21. Про внесення змін до  рішення обласної ради від  08.09.2017 

№ 16-12/VІІ  
Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

22. Про внесення змін до рішення  обласної  ради   від   02.03.2018 

№ 21-8/VII «Про план діяльності Черкаської обласної ради з підготовки 

проектів регуляторних актів на 2018 рік» 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
 



23. Про надання КОМУНАЛЬНОМУ ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ 

АКАДЕМІЧНИЙ ОБЛАСНИЙ УКРАЇНСЬКИЙ МУЗИЧНО-

ДРАМАТИЧНИЙ ТЕАТР ІМЕНІ Т.Г. ШЕВЧЕНКА ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» земельної ділянки в постійне користування по 

бул. Шевченка, 234 м. Черкаси 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

24. Про затвердження Порядку надання згоди на здійснення 

невід’ємних поліпшень орендованого нерухомого майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області (проект 

регуляторного акта) 
Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

25. Про забезпечення проведення земельних торгів з продажу 

земельних ділянок спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області або прав на них (оренди, суперфіцію) (проект 

регуляторного акта)  
Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С., яка ознайомила членів комісії зі змінами, які пропонується 

внести до обласного бюджету на 2018 рік. 

Доповідач зазначила, що проект рішення підготовлено з метою 

забезпечення ефективного використання коштів обласного бюджету шляхом 

включення додаткових трансфертів з державного та місцевих бюджетів та 

перерозподілу бюджетних призначень в межах загального визначеного 

обсягу видатків та надання кредитів на 2018 рік. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 2). 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати запропоновані зміни до обласного бюджету, проект 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

22.12.2017 № 19-22/VII» та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/1 додається до протоколу (додаток 3). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 



2. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який повідомив, що звіт за 2017 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області на період 2015 – 2017 роки підготовлений на основі інформаційних 

даних та статистичних показників Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації, а також 40 співвиконавців з числа структурних 

підрозділів облдержадміністрації, територіальних підрозділів центральних 

органів виконавчої влади в області, райдержадміністрацій, міськвиконкомів, 

підприємств та установ, громадських організацій, наукових та культурних 

закладів. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 4). 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення «Про звіт за 2017 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області на період 2015 – 2017 роки» та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/2 додається до протоколу (додаток 5). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Шпицю І.М., яка ознайомила членів комісії з інформацією про 

виконання рішення обласної ради від 28.12.2011 № 11-1/VI «Про програму 

захисту прав споживачів у Черкаській області на 2012-2016 роки», а також 

повідомила про заходи, які здійснювалися в рамках реалізації даної 

програми. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 6). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома інформацію про виконання рішення обласної ради 

від 28.12.2011 № 11-1/VI «Про програму захисту прав споживачів у 

Черкаській області на 2012-2016 роки». 

2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 28.12.2011 

№ 11-1/VI «Про програму захисту прав споживачів у Черкаській області на 

2012-2016 роки» у зв’язку із закінченням терміну дії. 

 

Висновок № 22/3 додається до протоколу (додаток 7). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 



4. СЛУХАЛИ: 

Шевчука М.І., який повідомив, що до Контактного центру надходить 

велика кількість звернень. Так, зокрема, протягом 2017 року Центром було 

опрацьовано 12 687 звернень, протягом поточного року (станом на 

01.06.2018) – 4 343 звернення. Серед питань, які найбільше турбують 

заявників, питання соціального захисту населення, діяльності посадових і 

службових осіб, охорони здоров’я тощо. 

Доповідач зазначив, що з обласного бюджету у 2018 році на 

функціонування Черкаського обласного контактного центру виділено 2318,1 

тис.грн. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 8). 

  

ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома інформацію про хід виконання рішення обласної ради 

від 22.03.2013 № 21-7/VІ «Про програму участі Черкаської області у 

Національній системі опрацювання звернень до органів виконавчої влади» та 

продовжити контроль за його виконанням. 

 

Висновок № 22/4 додається до протоколу (додаток 9). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення ГОРЯЩЕНКА Ю.В. на посаду начальника комунального 

закладу «Регіональний центр з фізичної культури і спорту інвалідів 

«Інваспорт» Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомила, що відповідно до Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні», рішення Черкаської обласної ради від 12.10.2016 

№ 9-20/VIІ «Про затвердження Порядку проведення конкурсного відбору 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та розпорядження голови 

обласної ради від 23.04.2018 № 115-р «Про оголошення конкурсу на посаду 

начальника комунального закладу «Регіональний центр з фізичної культури і 

спорту інвалідів «Інваспорт» Черкаської обласної ради» проведено 

конкурсний відбір. 

За результатами проведеного конкурсу переможцем визнано 

Горященка Юрія Володимировича.  

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проект рішення. 

Дудник Н.Д. повідомила, що враховуючи перенесення робочих днів  

учервні місяці, пропонується внести зміни до проекту рішення замінивши 

дату «02 липня 2018 року» на «09 липня 2018 року». 



Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 10). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати кандидатуру Горященка Юрія Володимировича на посаду 

начальника комунального закладу «Регіональний центр з фізичної культури і 

спорту інвалідів «Інваспорт» Черкаської обласної ради», проект рішення 

«Про призначення ГОРЯЩЕНКА Ю.В. на посаду начальника комунального 

закладу «Регіональний центр з фізичної культури і спорту інвалідів 

«Інваспорт» Черкаської обласної ради» та рекомендувати розглянути питання 

на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/5 додається до протоколу (додаток 11). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 

обласної ради «Про призначення СИВАК Т.Б. на посаду завідувача 

комунального підприємства «Городищенська центральна районна аптека 

№ 86». 

Доповідач повідомила, що відповідно до Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні», рішення Черкаської обласної ради від 12.10.2016 

№ 9-20/VIІ «Про затвердження Порядку проведення конкурсного відбору 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та розпорядження голови 

обласної ради від 11.04.2018 № 102-р «Про оголошення конкурсу на посаду 

завідувача комунального підприємства «Городищенська центральна районна 

аптека № 86» Черкаською обласною радою проведено конкурсний відбір на 

зазначену посаду. 

За результатами проведеного конкурсу переможцем визнано Сивак 

Тамару Борисівну. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проект рішення. 

Дудник Н.Д. повідомила, що враховуючи перенесення робочих днів  

учервні місяці, пропонується внести зміни до проекту рішення замінивши 

дату «02 липня 2018 року» на «09 липня 2018 року». 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 12). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати кандидатуру Сивак Тамари Борисівни на посаду завідувача 

комунального підприємства «Городищенська центральна районна аптека 

№ 86», проект рішення «Про призначення СИВАК Т.Б. на посаду завідувача 



комунального підприємства «Городищенська центральна районна аптека 

№ 86» та рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 22/6 додається до протоколу (додаток 13). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

призначення ГОЛОБОКОЇ Л.А. на посаду директора Малостаросільського 

психоневрологічного інтернату». 

Доповідач повідомила, що відповідно до Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні», рішення Черкаської обласної ради від 12.10.2016 

№ 9-20/VIІ «Про затвердження Порядку проведення конкурсного відбору 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та розпорядження голови 

обласної ради від 11.04.2018 № 100-р «Про оголошення конкурсу на посаду 

директора Малостаросільського психоневрологічного інтернату» проведено 

конкурсний відбір. 

За результатами проведеного конкурсу переможцем визнано Голобоку 

Любов Анатоліївну. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проект рішення. 

Дудник Н.Д. повідомила, що враховуючи перенесення робочих днів  

учервні місяці, пропонується внести зміни до проекту рішення замінивши 

дату «02 липня 2018 року» на «09 липня 2018 року». 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 14). 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати кандидатуру Голобокої Любові Анатоліївни на посаду 

директора Малостаросільського психоневрологічного інтернату, проект 

рішення «Про призначення ГОЛОБОКОЇ Л.А. на посаду директора 

Малостаросільського психоневрологічного інтернату» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/7 додається до протоколу (додаток 15). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

 



8. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 

обласної ради «Про призначення ЧЕРЕПЕНКО Л.П. на посаду начальника 

комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-аналітичний 

центр медичної статистики» Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомила, що відповідно до Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні», рішення Черкаської обласної ради від 12.10.2016 

№ 9-20/VIІ «Про затвердження Порядку проведення конкурсного відбору 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та розпорядження голови 

обласної ради від 11.04.2018 № 101-р «Про оголошення конкурсу на посаду 

начальника комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-

аналітичний центр медичної статистики» Черкаської обласної ради» 

Черкаською обласною радою проведено конкурсний відбір на зазначену 

посаду. 

За результатами проведеного конкурсу переможцем визнано Черепенко 

Людмилу Петрівну. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проект рішення. 
Дудник Н.Д. повідомила, що враховуючи перенесення робочих днів  

учервні місяці, пропонується внести зміни до проекту рішення замінивши 

дату «02 липня 2018 року» на «09 липня 2018 року». 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 16). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати кандидатуру Черепенко Людмили Петрівни на посаду 

начальника комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-

аналітичний центр медичної статистики» Черкаської обласної ради, проект 

рішення «Про призначення ЧЕРЕПЕНКО Л.П. на посаду начальника 

комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-аналітичний 

центр медичної статистики» Черкаської обласної ради» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/8 додається до протоколу (додаток 17). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила, що проект рішення «Про надання згоди 

на передачу з державної власності до спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області цілісних майнових комплексів 

закладів вищої освіти» підготовлено на підставі звернення управління освіти 

і науки Черкаської обласної державної адміністрації та з метою проведення 



майнових операцій для належного утримання, використання та експлуатації 

майна закладів вищої освіти Черкаської області. 

Доповідач повідомила, що відповідно до Закону України «Про 

Державний бюджет України на 2018 рік» фінансування цілісних майнових 

комплексів закладів вищої освіти здійснюється за рахунок коштів обласного 

бюджету.  

Передача цілісних майнових комплексів закладів вищої освіти з 

державної у комунальну власність є одним із інструментів політики 

децентралізації влади в Україні, що забезпечить удосконалення системи 

професійно-технічної освіти на місцях, сприятиме більш оперативному 

прийняттю управлінських рішень щодо діяльності цілісних майнових 

комплексів закладів вищої освіти, посиленню ролі місцевих органів 

виконавчої влади та місцевого самоврядування у формуванні робітничого 

потенціалу та забезпеченню регіону кваліфікованими робітничими кадрами. 

Передача цілісних майнових комплексів не погіршить умов навчання учнів у 

закладах вищої освіти та сприятиме вирішенню нагальних проблем щодо 

оновлення їх матеріально-технічної бази. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 18). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати надання згоди на передачу з державної власності до 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

цілісних майнових комплексів закладів вищої освіти, а саме: Черкаського 

політехнічного технікуму, Черкаського комерційного технікуму, Черкаського 

державного бізнес-коледжу, Черкаського художньо-технічного коледжу; 

проект рішення «Про надання згоди на передачу з державної власності до 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

цілісних майнових комплексів закладів вищої освіти» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/9 додається до протоколу (додаток 19). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 

обласної ради «Про надання згоди на передачу з державної власності у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

автомобіля швидкої допомоги». 

Доповідач повідомила, що на прохання Уряду України Уряд 

Китайської Народної Республіки погодився надати 50 автомобілів швидкої 

допомоги з сучасним медичним обладнанням. Автомобілі швидкої медичної 

допомоги розподіляються на всі області України. Для Черкаської області 



виділяють 1 автомобіль екстреної допомоги. До обласної ради надійшов лист 

Міністерства охорони здоров'я України щодо надання згоди на передачу 

автомобіля. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проект рішення. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 20).       

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення «Про надання згоди на передачу з 

державної власності у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області автомобіля швидкої допомоги» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/10 додається до протоколу (додаток 21). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

затвердження техніко-економічного обґрунтування доцільності передачі 

цілісного майнового комплексу Державного навчального закладу «Буцький 

політехнічний професійний ліцей» з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області». 

Доповідач повідомила, що рішенням обласної ради від 16.12.2016 

№ 10-30/VII надано згоду на прийняття з державної власності до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

двадцяти цілісних майнових комплексів професійно-технічних навчальних 

закладів, у тому числі Державного навчального закладу «Буцький 

політехнічний професійний ліцей». 

Відповідно до абзацу дев’ятого частини четвертої статті 4 Закону 

України «Про передачу об'єктів права державної та комунальної власності» 

до пропозицій щодо передачі цілісних майнових комплексів підприємств, 

зокрема, додається техніко-економічне обґрунтування з визначенням етапів 

та строків його реалізації, а також джерел фінансування видатків на його 

реалізацію, розроблене на підставі розрахунків щодо забезпечення 

ефективного використання цього майна та затверджене органом, 

уповноваженим управляти державним майном, що передається, а також 

органом місцевого самоврядування, якому передається навчальний заклад. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 22). 

 

 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І. поцікавився, які напрямки роботи розвиваються у 

навчальному закладі. 

Гісько Г.М. повідомила, що в Буцькому політехнічному професійному 

ліцеї розвиваються сільськогосподарський, автомобільний, харчовий 

напрямки та напрямок інфраструктури. Особливим попитом користується 

професія слюсаря з ремонту колісних транспортних засобів. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення «Про затвердження техніко-економічного 

обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового комплексу 

Державного навчального закладу «Буцький політехнічний професійний 

ліцей» з державної власності до спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області» та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/11 додається до протоколу (додаток 23). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

12. СЛУХАЛИ:  

Дудник Н.Д., яка повідомила, що проект рішення «Про передачу майна 

комунальної власності» підготовлено з метою проведення майнових операцій 

для належного утримання, використання та експлуатації комунального майна 

відповідно до Законів України «Про місцеве самоврядування в Україні» та 

«Про передачу об'єктів права державної та комунальної власності», а також 

Постанови Кабінету Міністрів України від 21.09.1998 № 1482 «Про передачу 

об'єктів права державної та комунальної власності». 

Доповідач поінформувала, що проектом рішення передбачається 

передати: 

з балансу Черкаського обласного інституту післядипломної освіти 

педагогічних працівників Черкаської обласної ради на баланс Черкаської 

медичної академії багаторічні насадження, лічильник «Меркурій», 

лічильники гарячої та холодної води; 

з балансу комунального підприємства «Черкасиоблкіно» Черкаської 

обласної ради на баланс комунального підприємства «Управління по 

експлуатації Будинку рад і об'єктів обласної комунальної власності» для 

поповнення статутного капіталу, комплекс будівель, розташований за 

адресою: м. Черкаси, вул. Смілянська, 112. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 24). 

 

 

 



ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання дозволу на передачу з балансу комунального 

навчального закладу «Черкаський обласний інститут післядипломної освіти 

педагогічних працівників Черкаської обласної ради» на баланс Черкаської 

медичної академії багаторічних насаджень, лічильника «Меркурій», 

лічильників гарячої та холодної води; з балансу комунального підприємства 

«Черкасиоблкіно» Черкаської обласної ради на баланс комунального 

підприємства «Управління по експлуатації Будинку рад і об'єктів обласної 

комунальної власності» комплекс будівель, а також проект рішення «Про 

передачу майна комунальної власності». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 22/12 додається до протоколу (додаток 25). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила, що управлінням майном виконавчого 

апарату обласної ради підготовлено проект рішення «Про внесення змін до 

рішення обласної  ради від 09.06.2017 № 15-2/VІІ «Про прийняття майна у 

комунальну власність» з метою уникнення суперечностей в документах та 

приведення рішення обласної ради (в частині зазначеного опису майна) у 

відповідність із технічною інвентаризацією нерухомого майна. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 26). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати внесення змін до рішення обласної ради від  09.06.2017 № 

15-2/VІІ «Про прийняття майна у комунальну власність» (додаються), проект 

рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 09.06.2017 № 15-

2/VІІ «Про прийняття майна у комунальну власність» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради 

 

Висновок № 22/13 додається до протоколу (додаток 27). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила, що проектом рішення обласної ради 

«Про надання дозволу комунальному підприємству «Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності» 

передбачається надання дозволу на передачу, згідно з чинним 



законодавством України, в оренду товариству з обмеженою відповідальністю 

«Редакція газети «Черкаський край» (без права суборенди), приміщення 

загальною площею 962,94 кв.м., корисною площею 670,9 кв. м. в 

адміністративній будівлі, що розташована за адресою: м. Черкаси, вул. 

Хрещатик, 251, строком на 20 років, з орендною платою 1 грн. в рік, а також 

надання дозволу на передачу в оренду приміщення загальною площею 591,8 

кв.м. в адміністративній будівлі, що розташована за адресою: м. Черкаси, 

вул. С. Амброса, 100. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається  до 

протоколу (додаток 28). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання дозволу комунальному підприємству 

«Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності» на передачу в оренду товариству з обмеженою відповідальністю 

«Редакція газети «Черкаський край» (без права суборенди) приміщення в 

адміністративній будівлі строком на 20 років з орендною платою 1 грн. в рік  

та приміщення в адміністративній будівлі, що розташована за адресою: 

м. Черкаси, вул. С. Амброса, 100, а також проект рішення «Про надання 

дозволу комунальному підприємству «Управління по експлуатації Будинку 

рад і об’єктів обласної комунальної власності» на передачу в оренду майна». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 
Висновок № 22/14 додається до протоколу (додаток 29). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила, що проект рішення «Про надання 

дозволу КВНЗ «Корсунь-Шевченківський педагогічний коледж 

ім. Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради» на передачу в оренду майна» 

підготовлено з метою підвищення ефективності використання майна, 

отримання додаткових надходжень та зняття фінансового навантаження зі 

сплати комунальних послуг з балансоутримувача.  

При реалізації даного рішення заклад, з ініціативи орендаря, планує 

передати в оренду частину приміщення їдальні для проведення дитячих 

хореографічних занять. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 30 ). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання дозволу комунальному вищому навчальному 

закладу «Корсунь-Шевченківський педагогічний коледж ім. Т.Г. Шевченка 



Черкаської обласної ради» на передачу в погодинну оренду частини 

приміщення їдальні та проект рішення «Про надання дозволу КВНЗ 

«Корсунь-Шевченківський педагогічний коледж ім. Т.Г. Шевченка 

Черкаської обласної ради» на передачу в оренду майна». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 22/15 додається до протоколу (додаток 31). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомла членів комісії з проектом рішення «Про 

списання майна комунальної власності». 

Доповідач повідомила, що до обласної ради надійшли звернення: 

комунального закладу «Черкаський обласний інститут післядипломної 

освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради» щодо списання 

гаражу металевого та огорожі (металевої конструкції); 

комунального закладу «Михайлівська спеціальна загальноосвітня 

школа-інтернат Черкаської обласної ради» щодо списання будівлі пральні з 

прибудовою; 

комунального закладу «Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної 

ради»щодо списання трьох моніторів реанімаційно-хірургічних. 

Основні засобиі перебувають на балансі зазначених закладів, проте їх 

подальше використання неможливе у зв'язку зі значним зносом, вичерпаним 

ресурсом експлуатації та недоцільністю проведення ремонтних робіт. 
Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 32). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання дозволу на списання гаражу металевого, 

огорожі (металевої конструкції), будівлі пральні з прибудовою, монітору 

реанімаційно-хірургічного (3 штуки), які перебувають на балансі 

комунальних закладів «Черкаський обласний інститут післядипломної освіти 

педагогічних працівників Черкаської обласної ради», «Михайлівська 

спеціальна загальноосвітня школа-інтернат Черкаської обласної ради», 

«Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради» у зв'язку зі значним 

зносом, вичерпаним ресурсом експлуатації та недоцільністю проведення 

ремонтних робіт, а також проект рішення «Про списання майна комунальної 

власності». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 22/16 додається до протоколу (додаток 33). 



«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення  змін  до рішення обласної ради  від 30.06.2016 № 5-50/VIІ «Про 

затвердження граничних сум витрат, що здійснюються за рахунок коштів 

обласного бюджету». 

Доповідач повідомила, що проектом рішення передбачається змінити 

граничні суми витрат на придбання та утримання комунального майна 

відповідно до вимог Постанови КМУ від 04.04.2018 № 268 та ринкові ціни на 

товари, зазначені в додатку. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 34). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати зміни в граничних сумах витрат на придбання та утримання 

комунального майна, проект рішення «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 30.06.2016 № 5-50/VIІ «Про затвердження граничних сум 

витрат, що здійснюються за рахунок коштів обласного бюджету» та 

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради 

 

Висновок № 22/17 додається до протоколу (додаток 35). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

надання дозволу на виготовлення технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості)». 

Доповідач повідомила, що проектом рішення передбачається надати 

Черкаському обласному комунальному підприємству «Фармація» дозвіл 

на виготовлення технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок  в натурі (на місцевості) та згоду на 

відновлення меж таких земельних ділянок: 

орієнтовною площею 0,15 га, що знаходиться за адресою: Черкаська 

область, Драбівський район, смт. Драбів, вул. Центральна, 30, для 

будівництва та обслуговування будівель закладів охорони здоров’я та 

соціальної допомоги; 

орієнтовною площею 0,9615 га, що знаходиться за адресою: Черкаська 

область, м. Умань, вул. Залізняка, буд. 3, для будівництва та обслуговування 

будівель закладів охорони здоров’я та соціальної допомоги; 



орієнтовною площею 0,0712 га, що знаходиться за адресою: Черкаська 

область, смт Лисянка, вул. Незалежності, буд. 1, для будівництва та 

обслуговування будівель закладів охорони здоров’я та соціальної допомоги. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 36). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Тарасенко В.П. запропонував заслухати інформацію про реєстрацію 

прав на земельні ділянки спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області під час розгляду звіту про підсумки 

фінансово-господарської діяльності підприємств спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області за ІІ квартал 2018 

року. 

Вельбівець О.І. дав доручення управлінню майном виконавчого 

апарату обласної ради звернутись до Головного управління Держгеокадастру 

у Черкаській області за роз’ясненнями щодо процедури виготовлення 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) 

меж земельної ділянки в натурі (на місцевості). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання дозволу Черкаському обласному комунальному 

підприємству «Фармація» на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) та проект рішення. 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

3. Заслухати інформацію про реєстрацію прав на земельні ділянки 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

під час звіту про підсумки фінансово-господарської діяльності підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

за ІІ квартал 2018 року. 

 

Висновок № 22/18 додається до протоколу (додаток 37). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що проектом рішення 

«Про надання згоди на поділи земельних ділянок» передбачається надати 

згоду: 

комунальному підприємству «Аеропорт Черкаси Черкаської обласної 

ради» на поділ земельної ділянки площею 173,7365 га, (для розміщення та 

експлуатації будівель і споруд авіаційного транспорту), шляхом виділення 

земельних ділянок орієнтовною загальною площею 1,51003 га, та дозвіл на 



виготовлення технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної 

ділянки; 

Черкаському обласному дитячому багатопрофільному санаторію 

«Сосновий бір» згоду на поділ земельної ділянки площею 11,3665 га, (для 

будівництва і обслуговування будівель закладів охорони здоров’я та 

соціальної допомоги), шляхом виділення земельної ділянки орієнтовною 

загальною площею 0,5329 га, та дозвіл на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 38). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Далібожак І.С. повідомив, що робоча група розвитку аеропорту разом з 

з представниками Украероруху прийняли рішення щодо встановлення нового 

обладнання, що потребує менших площ, ніж передбачено проектом рішення 

«Про надання згоди на поділи земельних ділянок». Тому необхідно внести 

зміни та доповнення до проекту рішення. 

Кравцова Н.О. запропонувала внести до проекту рішення обласної ради 

«Про надання згоди на поділи земельних ділянок» наступні зміни: 

 частину 1 проекту рішення викласти в наступній редакції: 

 "1. Надати комунальному підприємству "Аеропорт Черкаси Черкаської 

обласної ради" згоду на поділ земельної ділянки площею 173,7365 га, 

кадастровий номер 7110136700:05:037:0010 (для розміщення та експлуатації 

будівель і споруд авіаційного транспорту), що знаходиться за адресою:                  

м. Черкаси, вул. Смілянська, 168, (реєстраційний номер об’єкта нерухомого 

майна 1477773571101) шляхом виділення земельних ділянок орієнтовною 

загальною площею 1,1900 га, та дозвіл на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки." 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання згоди комунальному підприємству «Аеропорт 

Черкаси Черкаської обласної ради» та Черкаському обласному дитячому 

багатопрофільному санаторію «Сосновий бір» на поділ земельних ділянок. 

2. Внести зміни та доповнення до проекту рішення обласної ради 

«Про надання згоди на поділи земельних ділянок» (додаються, додаток 39). 

3. Підтримати проект рішення «Про надання згоди на поділи 

земельних ділянок» зі змінами та доповненнями і рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/19 додається до протоколу (додаток 40). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 



20. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка повідомила членам комісії, що проектом рішення 

«Про припинення права постійного користування земельною ділянкою та 

передачу її до земель запасу» передбачається припинення комунальному 

закладу «Черкаська обласна психіатрична лікарня» Черкаської обласної ради 

права постійного користування земельною ділянкою площею 0,05 га, що 

розташована за адресою: м. Сміла, вул. Павлова, 46 (цільове призначення – 

для будівництва та обслуговування закладів охорони здоров’я та соціальної 

допомоги) та зобов’язання головного лікаря цього комунального закладу 

протягом двох місяців з дати прийняття рішення передати за актом 

приймання-передачі вищезазначену земельну ділянку власнику землі – 

Черкаській обласній раді. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 41). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення «Про припинення права постійного 

користування земельною ділянкою та передачу її до земель запасу» та 

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 22/20 додається до протоколу (додаток 42). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 08.09.2017 № 16-12/VІІ». 

Доповідач повідомила, що проектом рішення передбачається внести 

наступні зміни до рішення обласної ради від  08.09.2017 № 16-12/VІІ «Про 

надання дозволів на виготовлення технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості)», що стосуються Чорнобаївського паливного складу, а саме: 

підпункт 13 пункту 1 викласти у новій редакції: 

«13) Чорнобаївського паливного складу: 

ділянки, орієнтовною площею 1,611 га (землі промисловості, 

транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та іншого призначення), 

розташованої за адресою: Черкаська область, Золотоніський район, село 

Вознесенське, вул. Залізнична, буд. 2, для розміщення та експлуатації 

основних, підсобних і допоміжних споруд Чорнобаївського паливного 

складу;». 
Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 43). 

 

 



ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати внесення наступних змін до рішення обласної ради 

від 08.09.2017 № 16-12/VІІ «Про надання дозволів на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості)»: 

підпункт 13 пункту 1 викласти у новій редакції: 

«13) Чорнобаївського паливного складу: 

ділянки, орієнтовною площею 1,611 га (землі промисловості, транспорту, 

зв’язку, енергетики, оборони та іншого призначення), розташованої за 

адресою: Черкаська область, Золотоніський район, село Вознесенське, вул. 

Залізнична, буд. 2, для розміщення та експлуатації основних, підсобних і 

допоміжних споруд Чорнобаївського паливного складу;». 

2. Підтримати проект рішення «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 08.09.2017 № 16-12/VІІ» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок № 22/21 додається до протоколу (додаток 44). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

22. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 02.03.2018 № 21-8/VII «Про план 

діяльності Черкаської обласної ради з підготовки проектів регуляторних 

актів на 2018 рік». 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 45). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І. запропонував п.1 додатку до проекту рішення викласти 

у наступній редакції: «Про порядок проведення земельних торгів з продажу 

земельних ділянок спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області».  

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 02.03.2018 № 21-8/VII «Про план діяльності Черкаської обласної 

ради з підготовки проектів регуляторних актів на 2018 рік» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 22/22 додається до протоколу (додаток 46). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 



23. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

надання КОМУНАЛЬНОМУ ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ АКАДЕМІЧНИЙ 

ОБЛАСНИЙ УКРАЇНСЬКИЙ МУЗИЧНО-ДРАМАТИЧНИЙ ТЕАТР ІМЕНІ 

Т.Г. ШЕВЧЕНКА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» земельної ділянки в 

постійне користування по бул. Шевченка, 234 м. Черкаси». 

Доповідач повідомила, що проектом рішення передбачається 

затвердити технічну документацію із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) 

КОМУНАЛЬНОМУ ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ АКАДЕМІЧНИЙ 

ОБЛАСНИЙ УКРАЇНСЬКИЙ МУЗИЧНО-ДРАМАТИЧНИЙ ТЕАТР ІМЕНІ 

Т.Г. ШЕВЧЕНКА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» для будівництва та 

обслуговування будівель закладів культурно-просвітницького 

обслуговування по бул. Шевченка, 234; надати зазначеному закладу у 

постійне користування земельну ділянку за вказаною адресою та віднести її 

до категорії земель житлової та громадської забудови. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 47). 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення «Про надання КОМУНАЛЬНОМУ 

ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ АКАДЕМІЧНИЙ ОБЛАСНИЙ УКРАЇНСЬКИЙ 

МУЗИЧНО-ДРАМАТИЧНИЙ ТЕАТР ІМЕНІ Т.Г. ШЕВЧЕНКА 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» земельної ділянки в постійне 

користування по бул. Шевченка, 234 м. Черкаси» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 22/23 додається до протоколу (додаток 48). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 
 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 

обласної ради «Про затвердження Порядку надання згоди на здійснення 

невід’ємних поліпшень орендованого нерухомого майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області», що є проектом 

регуляторного акта. 

Доповідач повідомила, що метою прийняття проекту рішення є 

врегулювання правових відносин між підприємствами, організаціями, 

установами, закладами та фізичними і юридичними особами, які виникають 

під час надання згоди на здійснення невід’ємних поліпшень орендованого 

нерухомого майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 49). 



ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення «Про затвердження Порядку надання 

згоди на здійснення невід’ємних поліпшень орендованого нерухомого майна 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області». 

2. Доручити управлінню майном виконавчого апарату обласної 

ради після внесення змін до Плану діяльності Черкаської обласної ради з 

підготовки проектів регуляторних актів на 2018 рік опублікувати його в 

газеті «Черкаський край» та оприлюднити на офіційному веб-сайті обласної 

ради з метою одержання зауважень і пропозицій. 

 

Висновок № 22/24 додається до протоколу (додаток 50). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

25. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 

обласної ради «Про забезпечення проведення земельних торгів з продажу 

земельних ділянок спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області або прав на них (оренди, суперфіцію)», що є проектом 

регуляторного акта. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до 

протоколу (додаток 51). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення «Про забезпечення проведення 

земельних торгів з продажу земельних ділянок спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області або прав на них 

(оренди, суперфіцію)». 

2. Доручити управлінню майном виконавчого апарату обласної 

ради після внесення змін до Плану діяльності Черкаської обласної ради з 

підготовки проектів регуляторних актів на 2018 рік опублікувати його в 

газеті «Черкаський край» та оприлюднити на офіційному веб-сайті обласної 

ради з метою одержання зауважень і пропозицій. 

 

Висновок № 22/25 додається до протоколу (додаток 52). 

 

«За» -5; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 
 

 

 

Голова постійної комісії                                                     Н. Кравцова 
 

 

Секретар постійної комісії                                                 В. Костюченко 


